
Referat samarbeidsforum for Dekomp Troms og Finnmark 
 
Tid:  9.4.2021, 12.00 - 13.00 
 
Sted:  Digitalt møte på Teams 
 
Tilstede  
RSK Øst-Finnmark:   Arnulf Ingerøyen (representant skoleeier) 

Randi Vorren (daglig leder) 
RSK Midt-Finnmark:   Karen Ellen Aina Eira (koordinator) 
RSK Vest-Finnmark:   Øyvind Rognli (kontorleder) 

Turid Pedersen (representant skoleeier) 
Region Sør-Troms:    Chris Tandy  

Wenche Skjåfjell (regionkontakt) 
Region Senja- Sørreisa:   Tim Uteng 
Region Indre Midt-Troms:   Erik Myhre (representant skoleeier) 

Tove Fedje (regionkontakt)  
Region Tromsø:   Geir Olsen (representant skoleeier) 

Tove M. Røsvik (regionkontakt)  
Region Nord-Troms:    Bjørn Pedersen (representant skoleeier) 

Astrid Berg (regionkontakt) 
Montessorinettverk Troms:   Anne Edvardsen (representant skoleeier) 
TFFK:      Børre Krudtå (skoleeier) 
UiT Norges Arktiske Universitet:  Åse Slettbakk (for Astrid Strandbu) 
Samisk høyskole/Sàmi allaskuvla:  Berit Anne Bals Baal 
KS:     Børge Eieland 
Utdanningsforbundet:              Eskil Hovland  
                                                          Ole Ragnar Leistad 
 
Ikke til stede 
RSK Midt-Finnmark:   Lise Øfeldt. Meldt forfall. 
UiT:     Astrid Strandbu. Meldt forfall. 
Internasjonale skoler:   Ingen representanter 
 
Statsforvalteren som sekretariat: Liv-Inger Rystrøm, Linda Selnes og Jan Salmi 
 
 
 

Saksnr Sak Ansvar Frist 

8/21 Godkjenning fra fellesmøtet 23.03.21; innstilling til 
Statsforvalteren om tildeling av 2021-midler 
Kompetanseløftet  
 
Beslutning 
Godkjent 
  

  

9/21 Godkjenning av referatet fra møtet 28.01.21 
 
Beslutning 
Godkjent 

  



 

10/21 Godkjenning av innkallingen til møtet 09.04.21 
 
Beslutning 
Godkjent 

  

11/21 Ad tildeling av 2021-midler dekomp  
 
Statsforvalteren presenterte forslag til milepælsplan 
tildeling av tilskudd 2021 (se PowerPoint-vedlegget) og 
alternative modeller for rammer for tildeling med 
forslag om å gå for alternativet «blå kolonne» (se 
modell-vedlegget). 
 
Kommentarer fra forumet 

- tidsperspektivet drar ut 
- skaper uforutsigbarhet 
- ønske om dialog med/veiledning fra 

Statsforvalteren i fasen fram til frist for levering 
av beslutningsgrunnlag 

o Statsforvalteren har mulighet til å være 
i dialog med regionene for å sikre at 
vilkår oppfylles.  

- fint at det tas utgangspunkt i fjorårets utdeling 
- beklagelig at Statsforvalteren ikke har sendt ut 

et skjema lik Utdanningsdirektoratet sin mal for 
beslutningsgrunnlaget 

- bekymring om kapasitet til UH - og enighet om 
innholdet i partnerskap 

- Om partnerskapet ikke blir enige om 
prioriteringer, vil Statsforvalteren mekle?  

o Nei - SF vil kunne veilede om ordningen 
- tro på at prosessen skal bli overkommelig og 

god 
- UiT er snart klar mede ei skisse for 

partnerskapsavtale.  
 
Beslutning 
Milepælsplanen er vedtatt 
 
Modellen for rammer for tildeling, med utgangspunkt i 
2020, er vedtatt. Det er de blå kolonnene som gjelder. 
Tallene kan endres noe avhengig av om de to nye 
nettverkene blir med eller ikke. I de blå kolonnene er 
disse nye nettverkene inkludert. De grønne kolonnene 
viser tallene som ville vært dersom de to nye 
nettverkene ikke var med. 
Alle nettverkene må selv sjekke tabellen og gi 
tilbakemelding til sekretariatet (Statsforvalteren) innen 
16.04.2021 (rettet dato etter tidligere tilsendt referat) 
på om antallet skoler og deltakere i nettverket er rett. 
Dersom det kommer endringer på skoleantall i noen 

 
Se 
milepælsplanen 

 
Se 
milepæls-
planen 



nettverk, så kan summene endre seg litt. Det samme 
gjelder dersom vi skulle få tilført flere midler. 
 

12/21 Rapportering for 2020-midler 
 
Statsforvalteren ber om en kvalitativ rapport- med 
beskrivelse og vurdering av måloppnåelse, og en 
økonomirapport (se PowerPoint-vedlegget).  
 
Ad rapportering for 2021. Statsforvalteren vil holde 
sektor informert når vi får informasjon fra 
Utdanningsdirektoratet. 
 
Til orientering 

 
Nettverkene i 
samarbeid med 
samarbeidende 
UH 

10.05.2021 

13/21 Neste møter 
- 15.06.21- Oppfølging av arbeidet med modell 

for tilskuddsordningen i Troms og Finnmark. 

  

 Eventuelt 
 
Øyvind Rognli: Blir vi tildelt mer kompetansemidler i og 
med at det kommer flere eiere og skoler inn i 
ordningen.  

o Statsforvalteren har ikke fått økte midler. Vi 
skal ha dialog med Utdanningsdirektoratet om 
dette. 

 
Åse Slettbakk: Orienterer om at UiT kommer til å 
invitere til dialogmøter om den nye forskriften for 
tilskuddsordningen – 29. og 30.04.2021 – inntil 2 timer. 
UiT sender informasjon til sektor. 
 
 
 
 

  

 
Vedlegg: Powerpoint til møtet 
  Regneark med ulike modeller for tildeling 2021 

 
 

 


